
Zápis z 9. stretnutia tímu č. 8

Dátum: 

23.11..2010

Miestnosť: 

Softvérové štúdio 

Prítomní: 

Vedúci tímu:

Ing. Michal Čerňanský, PhD

Členovia tímu: 

Bc. Miroslav Čorba

Bc. Branislav Hašto

Bc. Lukáš Lipka

Bc. Matej Lipták

Bc. Roman Pipík

Zapisovateľ:

Bc. Matej Lipták

Téma stretnutia: 

Zhodnotenie postupu v šprinte.

Zoznam úloh, ktoré sme splnili počas prvého týždňa:

• Návrh vybratia informácií z transakčného systému na základe 2D kódu
• Automatické testy pre REST API prihlasovanie
• Testy pre zobrazenie informácií o používateľovi
• Automatické testy pre REST API registrácie

• Analýza transakcií

• Opraviť HTTP kódy pri registrácii

• Návrh na iPhone refaktor

• Vypracovanie architektonického modelu systému

• Projektový plán

• Vypracovanie deployment diagramu



• Refaktoring iPhone aplikácie

• Opravenie dokumentácie pre 1. a 2. šprint.

• Refaktoring REST API pre testovateľnosť

Opis stretnutia: 

1. Vedúci tímu zhodnotil, že sme úspešnejšie plnili úlohy - v systéme na manažment 
úloh sa uzatvorilo viacero úloh.

2. Vedúci si prezrel deployment diagram, ktorý vypracoval Miro a povedal nám svoje 
pripomienky

• Na klientovi by mala byť ešte knižnica, ktorá bude komunikovať s REST API.

• Chýba  tam  ešte  server,  na  ktorom  bude  bežať  REST  API  pre  prezeranie 
transakcií z počítatača.

• Chýba tam ešte náznak, že tá aplikácia beží nad App Engine

3. Prezreli  sme  si  architektonický  model,  ktorý  vypracoval  tiež  Miro.  Roman 
povedal, že on by ešte jadro na serverovej časti rozdelil na viacero súčastí, ako 
napríklad  jadro  pre  používateľov,  transakcie  a  podobne.  Vedúci  navrhol,  že  aj 
klientská aplikácia by ešte mohla obsahovať nejaké jadro.

4. Prezreli sme si vytvorený plán, Matej vysvetlil vedúcemu, že krátkodobý plán je 
vytvorený tak,  ako ho od nás požadujú.  Vedúci zhodnotil,  že dlhodobý plán je 
vytvorený v poriadku.

5. Vedúci  sa  nás  opýtal  čo  by  nás  mohlo  ovplyvniť  v  nestihnutí  splniť  úlohy  v 
šprinte. My sme mu odpovedali, že tento týždeň budeme mať menej školy, tak že 
by sa nám to mohlo podariť stihnúť.

6. Matej ukázal vedúcemu sekvenčný diagram a vysvetlil mu pomocou neho ako sme 
navrhli priebeh transakcie.

7. Vedúci  nám  povedal  svoju  predstavu  poskytovania  služby  predávania  a 
kontrolovana lístkov - cez mobil by som si kúpil lístok a potom, keď by mi ho išli 
kontrolovať, tak by iba zosnímali môj 2D kód. A že by som si mohol na počítači 
vyklikať, že chcem zaplatiť toľko a toľko za taký a taký lístok a na počítači by sa 
zobrazil 2D kód a ja by som iba priložil kameru, cvakol a zaplatil. 

8. Braňo povedal, že pomocou testov odhalil v systéme chybu, ktorú zaznamenal v 
Agile ako "Bug", na ňu vytvoril "Task", v ktorom zaznamenal opravenie chyby.



Zapisovateľ na ďalšom stretnutí: 

Bc. Roman Pipík

Vypracoval:  _________________ Overil:  _________________

             Bc. Matej Lipták     Bc. Lukáš Lipka

V Bratislave, 23.11.2010


